
 
Θεσσαλονίκη, 24/02/2022 

Αρ. Πρωτ. 316 
 

Προς  : ΕΛΟΤ 
Υπόψη: Κου Κρόκου 

 

Αξιότιμε κύριε Κρόκο, 

Επικοινωνώ μαζί σας θεωρώντας ικανό το διάστημα που μεσολάβησε για να ολοκληρώσετε τις διαδικασίες 

που ήταν απαραίτητες για τον ΕΛΟΤ, πριν συνεχίσουμε τις ενέργειες για την δημιουργία προτύπου 

πιστοποίησης των συμβούλων επιχειρήσεων. Στην τηλεδιάσκεψη που έγινε στις 18/01/22 συζητήθηκαν τα 

κάτωθι: 

1. Αναμένεται από τον ΕΛΟΤ η υποβολή πρότασης στις  αρχές Φλεβάρη ‘22 για το κόστος και τη 
διαδικασία. 

2. Εκτιμάται ως απαιτούμενος ένας χρόνος για την ολοκλήρωση του σχεδίου εκ του οποίου οι δύο 
μήνες αφορούν τη διαβούλευση. 

3. Ο ΣΕΣΜΑ θα λάβει απόφαση της Γ.Σ. εφόσον του γνωστοποιηθεί το κόστος, ο χρόνος και η 
διαδικασία από τον ΕΛΟΤ. 

4. Ο ΣΕΣΜΑ πρότεινε να διαχωριστεί η ενότητα για υπηρεσίες ψηφιακής ανάπτυξης. 
5. Ο συντονισμός – εναρμόνιση κατηγοριών πιστοποίησης CPV και ΚΑΔ. 
6. Ο ΣΥΣΕΠ τεκμηρίωσε τους λόγους για τους οποίους οι πέντε τομείς εξειδίκευσης που προτείνει, 

δίνουν την δυνατότητα σε περισσότερες επιχειρήσεις να διεκδικήσουν την πιστοποίηση ανά τομέα. 
7. Η διερεύνηση για το αν θα είναι υποχρεωτική η συμμετοχή των αλλοδαπών πολυεθνικών στο 

πρότυπο. 
Παρακαλώ ενημερώστε με για την κατάσταση που βρισκόμαστε αυτή την στιγμή και πως συνεχίζουμε 

παρακάτω. 

Σας ευχαριστούμε εκ των προτέρων για την άμεση ανταπόκριση σας. 

Για το Σύνδεσμο Συμβούλων Επιχειρήσεων 

 


